
Referat af bestyrelsesmøde den 14. juni 2022 

                                                                                                                                   
 
 
Til stede:          Ikke til stede: 
Claus Pedersen         Stine Mølgaard Jensen 
Anders Rohr Jørgensen         Winni Bonnichsen 
Peter Lauritzen         Anders Lander 
Gurli Thøgersen                                   Morten Bøje Degn 
Keld Vestergaard 
Marianne Gøgsig 
 
Agenda: 
 
Punkter fra formanden: 
Gennemgang af forsikringer 

- Vi har fået henvendelse fra vores forsikringsselskab, for en gennemgang af 
forsikringer.  

- Keld tager fat i TopDanmark for et servicetjek 
 
Udløb af regnskabsåret 2021/22 

- Den 30/6 udløber indeværende regnskabsår, så vi skal inden længe have fundet en 
dato hvor vi kan lægge budget for kommende regnskabsår 2022/23 

- Forslaget er, at vi afholder budgetmøde den 25. august. Peter sender mail ud til alle 
medlemmer af bestyrelsen.  
 

Generalforsamling 
- Marianne og Peter sætter sig sammen i løbet af august, for at forberede til årets 

generalforsamling.  
- Datoen for årets generalforsamling er 6. oktober 2022.  
- Lokationen i år bliver Ribe Bryghus.  

 
 
Punkter fra næstformanden: 
Åbning i Pinse (helligdage) 
 
Separatkloakering – status 

- Etape 2 og 4 er blevet byttet rundt – noget, som vi egentlig bad om til at starte med.  
- På P-Nord bliver der nu frigivet 24 p-pladser, da Din Forsyning fjerner nogle af deres 

ting fra pladsen. Dette sker i løbet af uge 26.  
 

Punkter fra koordinator: 
Nye medlemmer siden sidst 

- Klunz, Janne K og Radio Globus er nye medlemmer af Ribe Handel.  
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Evaluering af Ribe by Night 
- Der var kritik af fyrværkeri og mangel på musik på Skibbroen. Man skal evt. overveje        

næste gang at droppe fyrværkeri for at satse på mere musik, og generelt gentænke 
Ribeby Night.  

- Der kunne evt. være et nyt afkrydsningspunkt til kommende generalforsamling, hvor 
der evt, kan stemmes om at vi lukker lidt tidligere end kl. 23, og derefter i stedet 
holde en ”byfest” på Skibbroen 

 
 
 
Eventuelt 
Havnefest 

- Vi har før haft Havnefest i Ribe, den sidste lørdag i juli måned. Det var et virkelig 
godt aktiv for byen og det kunne spændende at genoplive det arrangement. Dette 
punkt tages med videre på generalforsamlingen i oktober.  

- Tidspunktet kunne eventuelt være i første uge af juli, da denne uge ellers er svær at 
tiltrække folk i.  

 
Dato for næste møde 

- Mandag den 8. august kl. 8.00 på Det Gamle Rådhus 
 

 
 
 

 


